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Αθήνα, 18 Ιουνίου 2025 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

 

- προς τον Υπουργό Εσωτερικών 

- προς τον Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

- προς τον Υπουργό Εθνικής Οικονομίας & Οικονομικών 

 

Θέμα: «Παραχώρηση της συνολικής έκτασης του Στρατοπέδου Βελισσαρίου στην 

πλήρη κυριότητα του Δήμου Ιωαννιτών»  

 

Η βουλευτής Ιωαννίνων της Νέας Αριστεράς, Μερόπη Τζούφη, καταθέτει ως Αναφορά 

επιστολή του Δημάρχου Ιωαννιτών, συνυπογεγραμμένη και από τους επικεφαλής τριών 

Δημοτικών Παρατάξεων, με αίτημα την πλήρη παραχώρηση του Στρατοπέδου Βελισσαρίου 

στον Δήμο. 

 

Όπως επισημαίνεται, παρά τη δημόσια δέσμευση του Πρωθυπουργού για την παραχώρηση 

της έκτασης, το Ταμείο Εθνικής Άμυνας (ΤΕΘΑ) προτείνει μερική μόνο απόδοση. Το 

Στρατόπεδο αποτελεί πολύτιμο πνεύμονα πρασίνου κοντά στη λίμνη Παμβώτιδα, ενώ η ένταξη 

του Δήμου στην Ευρωπαϊκή Αποστολή «100 κλιματικά ουδέτερες και έξυπνες πόλεις» ενισχύει 

την ανάγκη αξιοποίησής του υπέρ του δημόσιου συμφέροντος. 

 

Στο πλαίσιο αυτό, η βουλευτής ζητά από τους αρμόδιους Υπουργούς να προχωρήσουν άμεσα 

οι απαραίτητες διαδικασίες για την πλήρη παραχώρηση της έκτασης στον Δήμο Ιωαννιτών. 

 

Παρακαλούμε για την άμεση απάντηση, την ενημέρωση του Δήμου Ιωαννιτών και της 

τοπικής κοινωνίας. 

 

Η καταθέτουσα βουλευτής 

 

Τζούφη Μερόπη 
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